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Hallituksen kokous 14/2022
Aika: 13.9. kello 16.15
Paikka: Ag D213.1

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta

Puheenjohtaja
Sihteeri
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x
x (Saapui kohdassa 3)
-
x (Saapui kohdassa 7)
x
x

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 13/22 seuraavilla muutoksilla:
Muutetaan kohta “Jyri luullut” muotoon “Jyri kuullut”.
Muutetaan kohta “kutsutaan muita ajta”, muotoon “otetaanko sivuaineinfoon eksyneitä
matluja mukaan kierrokselle”.
Muutetaan kohta “Palaavat Ynnälle” muotoon “monesti eivät edes palaa Ynnälle”.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta.
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6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Mikko kertoo, että Jyrkit ovat palanneet Origolle. Nio kertoo, että Jyrillä on hyvät eväät,
Mikko komppaa.

7. Jäsenet
Hyväksytään 12 jäsentä, Liite 1.

8. Fuksit
Ei lisättävää, vaihtareita liittynyt kanssa.

9. Tapahtumat
a. Welcome International Students -piknik

Oli ja oli kiva meininki. N. 30 kv-opiskelijaa paikalla ja n. 20 suomalaista mukaan
lukien hallitus. Pelattiin mölkkyä, syötiin suomalaista ruokaa ja viinaa, oli
hauskaa. Jyy on laittanut osuutensa maksuun.

b. Sivuaineinfo
Esitykset meni hyvin, kaikki luennoitsijat olivat paikalle. n. 50 osallistujaa,
Mad202 oli hyvä tälle tapahtumalle. Tapahtuman diat on toimitettu ynnääjiin ja
muille halukkaille.

c. Ynnän baarikierros
Porukkaa oli yht. n 50 henkeä, kaikki sivuaineinfossa olleet eivät osallistuneet, oli
onneksi myös vanhempaa porukkaa mukana. Porukkaa oli sen verran vähän,
että että oli vain 2 ryhmää, oli myös vaihtareita. Mentiin Stimpan jatkoille ESCiin
ja saatiin kehuja Stimpan tapsalta, että ollaan loistoporukkaa. Enni kommentoi,
että huomattava osa liittyi seuraan vasta matkan varrella. Enni ehdottaa, että ensi
vuonna voisi olla väliä sivuaineinfon ja baarikierroksen välillä, että osallistujat
ehtivät syömään välissä. Juuso sanoo, että reitit voisi myös julkaista, jotta voi
liittyä helpommin seuraan.

d. Ynnä goes satama-appro
Kaikki Ynnän liput meni. Ei ole tullut palautetta, joten oletetaan, että tapahtuma
mennyt ynnäläisten osalta hyvin. Hämmennyksestä kannan kanssa on otettu
yhteyttä järjestäjiin, mutta oletettavasti kaikki halukkaat ynnäläiset ovat saaneet
lipun.

e. Ynnä goes pride-kulkue
Oli ja mukana oli muitakin ihmisiä yliopistolta. Porukkaa oli ja sää oli hyvä.
Ynnäläisiä oli n. 20. Erika toteaa, että ensi vuonna olisi kiva tehdä yhdessä jotain
bannereita tai vastaavia.

f. Fuksiaiset
Hyvällä mallilla. Drivestä löytyy kaikki materiaalit. Materiaalit valmiina huomiseksi.
Fuksiviinille on pullot, huomenna Valtteri ja Atte pullottavat viinin. Valtteri arvioi,
että n. 20-24 litraa tulossa viiniä, vaikka ohjeen mukaan olisi pitänyt tulla n. 40 l.
Atte toteaa, että rasteille tarvitaan n. 15l. Mikko kysyy, voiko laimentaa vedellä,
voi. Tukkihumalaan normaalisti mennyt n. 20l. Enni huomauttaa, että
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tukkihumalassa olisi merkittävää olla juomaa, mutta rasteilla ei tarvitse antaa
viiniä. Mirva arvioi, että tukkihumalaan tarvitsee silloin 15l. Nio toteaa myös, että
lantraaminen on todella hyvä vaihtoehto. Sara on laskeskellut ja uskoo, että
riittää, kun lantrataan. Atte ja Valtteri pullottaa hyvissä ajoin, että selviää tarkka
määrä viiniä.
Ea-vastaavina toimivat Miksu ja Juuso, Miksu on “main” ea-vastaava ja Juuso
apuna. Miksun puhelinnumero löytyy rastikortista.
Myös holittomille on tarjolla mehua. Pitäisi ostaa kaksi mehutiivistettä. Atte kertoo
tarvittavista hankinnoista. 3 x 4,55€ = 13.65€ 1l funlight mehutiivistettä, 27.33€
fuksiviinitarvikkeet, 2.55€ suolakurkkupurkki. Yhteensä 43,53€. Atte ehdottaa,
että budjetoidaan 50€ fuksiaisten hankintoihin. Samuli kannattaa. Budjetoidaan
50€ fuksiaisten hankintoihin.
Jyri kysyy ESCin lipunmyynnistä. Vuorot jaettu matlujen kesken, Atte hoitaa
Ynnän vuoron. Vuorot ovat, 22-23 radi, 23-00 linkki, 00-01 ynnä, vikaa vuoroa ei
ole (olisi ollut Syrren).
Alla kysyy Loimun rastista, onko. Ei ole. Loimua kysyttiin lähtöön paistamaan
makkaraa, mutta eivät päässeet.
Mirva kysyy, onko kaikki rastinpitäjät saaneet valmisteltua rastinsa. Kaikki sovittu.

g. 3MIOT #44
Torstaina 15.9., liput menivät nopeasti. Teema on “Pako eläintahasta”. Alla
selvittää miten vipit toimii. Jyri kommentoi “RIP London”. Alla kertoo, että heillä
on tällä kerta muu tapahtuma, seuraavalla kerralla mukana taas. Mikko kysyy
miksi lipunhinta on noussut. Alla selvittää.
Jyri kysyy, saako Bella Romasta edelleen 3 täytteen pizzan  3MIOT-lipulla
3MIOT-päivänä 12€, Alla selvittää.

h. Luontoretki
24.9. lauantaina klo 14 Laajiksen laavulle, jolle on aiemminkin retkeilty. Juuso
kysyy, kuinka pitkä lenkki on, Mikko kertoo, että vajaa 2km suuntaansa. Laajiksen
polut yleensä hyvässä kunnossa. Sara kysyy, onko Mikko tapahtuman
yv-vastaava, voi ottaa itsensä. Mikko on tehnyt eventin.
Mirva kysyy, kerrotaanhan eventissä millainen reitti on, esim. kuinka rankkoja
mäkiä/muita esteitä reitillä on. Mikko lisää eventtiin.

i. Ynnän verenluovutus
Ma 19.9. yhteislähtö klo 16 Mattilanniemestä. Toivotaan osallistujia.

j. Ynnän käsityökerho
Ensi viikon ke klo 17 Agora Alfassa. Aihe virkatut turvalonkerot. Eventissä
ohjeistetaan tuomaan omat välineet, Erika ja Nio mahdollisesti tuovat varalle
kuitenkin lankoja ja puikkoja. Erika on rekrytoinut osallistujia.

k. Kyykkätreenit
23.9. klo 17-20 oli varattuna kampuksen kenttä. Kyykkätreenien sijaat
järjestetään Matlujen futisturnaus. Kaikki matlut on messissä. Eventti on julkaistu,
paljon infoo laitetaan. Timeen mietitty jatkot. Nio muistuttaa, että Ynnän osalta
pitää olla epäviralliset jatkot sopimussyistä. Atte on tapahtuman yv-vastaava.
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Tapahtuma alkaa 16.30 ja joukkueet muodostetaan paikan päällä.
l. Kauppakadun appro

28.9. ja kaikki liput Ynnän kannasta on myyty. Juuso huomauttaa, että
tapahtuman eventti pitäisi päivittää ajantasalle. Enni hoitaa.

m. Fuksisitsit
29.9. Escissä. Kaikki vanhusten liput meni ensimmäisenä päivänä ja fuksilippuja
on jäljellä 31. Fukseille syytä muistuttaa vielä. Fuksiaisissa voi vähän mainostaa
fuksisitsejä. Fuksisitseille ilmoittautuminen on myös lisätehtävänä. Sitsien teema
on “Mitä teit kesällä?”. Erika on tapahtuman yv-vastaava. Toustit miittaavat Jyrin
kanssa 22.9. klo 16, yv-vastaava liittyköön mukaan. Viltsu lisää Erikan
yv-vastaavaksi eventtiin. Jyri kysyy ruuasta, ei ole vielä mietitty. Mirva toivoisi
lasagnea. Jyri kysyy, jos fuksien liput eivät mene, milloin avautuu yleinen myynti.
Avataan pari päivää ennen ilmon päättymistä.
Mikko mainitsee, että ei saada kysyä allergioita, vaan pitää pyytää ilmoittamaan
erityisruokavalioista. Mirva muistuttaa sitsi-iltakoulusta ti 20.9. klo 16.15.

n. Muut
Sopokahvit 30.9. Potentiaalikuopalla klo 11-15. Aihetta ei ole vielä. Erika
ehdottaa, että budjetoidaan 20€ sopokahvien tarjoiluihin. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 20€ sopokahvien tarjoiluihin. Alla kysyy onko huomioitu, jos
fysiikalla on joku tärkeä luento tms. Nio toteaa, että ei haittaa, ehkä vain hyvä jos
on meininkiä.
Mikko toivoo, että JyväSpeksiä mainostetaan lisää, koska ilmo päättyy
huomenna, eikä yksikään fuksi ole ilmoittautunut. Mainostetaan vielä lisää.
Lippuja on jäljellä Ynnän kannassa aika paljon.
Alla kysyy, kuka järkkää Intfestin, tapsat.
Tapsat ehdottaa syyskokoukselle päiväksi torstaita 24.11 tai keskiviikkoa 23.11.
Torstai 24.11. on hyvä, laitetaan kalenteriin.
Kaverisitseille ei ole saatu kaverijärjestöä. Vahvasti näyttää, että kaverisitsejä ei
ole tulossa. Esc varaus on 16.11., mutta se on keskiviikko, eikä siksi hyvä
kaverisitseille. Saman viikon pe 18.11. olisi voinut siirtää, mutta vklp on
isänpäivä, joten ei hyvä. Mietittiin Aaltosalia 14.10, mutta ei ole saatu kaveriajta
ja ei ole varaa yksin pitää.

10. Tapahtumien pelisäännöt
Keskustelua ollut pitäisikö tapahtumien pelisääntöihin lisätä tarpeellisia asioita.Sara
toteaa, että pelisääntöjä voisi päivittää ja lisätä esim. turvallisen tilan periaatteet.
Voidaan sitten tarpeen mukaan puuttua tilanteisiin sääntöjen pohjalta.

Käsitellään pelisääntöjä aiheeseen liittyvässä iltakoulussa. Iltakoulu järjestetään
mahdollisimman pian, Mirva doodlettelee tulevalle viikolle.

Pohditaan otetaanko JYYn turvallisemman tilan periaatteet osaksi tapahtumien
pelisääntöjä.
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Kokoustauko alkaa klo 17.44

Kokoustauko päättyi klo 17.49.

Hallitus päättää, että otetaan tapahtumiin käyttöön JYYn turvallisemman tilan periaatteet.
Tämä lisätään tapahtumien pelisääntöihin.

Erika kysyy tiedotetaanko tästä. Sara kertoo, että yv-vastaava tiedote on tulossa pian,
tämän voisi lisätä siihen.

11. Liikunta
Kokoustauko alkaa 17.55.
Kokoustauko päättyy 18.00.
Sisäliikunta vuorot alkaa tänään klo 21-22, asiasta on ilmoitettu viikkotiedotteessa ja
IGssä. Atte suunnittelee, että ensi kuulle voisi tehdä liikuntakalenterin, jota voi jakaa
igssä ja säpöllä. Palloja ei ole hommattu vielä, lentopalloja ei ole löytynyt kaupoista.
Liikkavuorolla oli yllättävän paljon porukkaa (reilu 20).

12. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Kaikki hoidettu, paitsi talous. Juuso ja Valtteri kattoo piakkoin.

b. Muut
Ei muuta.

13. Kunniakirjat ja mitalit
Katsotaan Nion esitys. Hallitus piti eniten vaihtoehdosta Palkintopajan
“vasemmanpuoleinen”. Kuvana liitteessä 3. Mikko ehdottaa, että budjetoidaan
Loistoynnääjämitaleihin 250€. Samuli kannattaa. Budjetoidaan Loistoynnääjämitaleihin
250€.

14. Sopoasiat
Yv-vastaava pinssit on saapunu, 3 kpl, ovat toimistolla. Sopot miettinyt, että yksi olisi
hyvä olla aina toimistolla (paitsi jos on monta peräkkäistä tapahtumaa, niin ei ole aivan
pakko palauttaa). Juuso kysyy, miten pinssejä käytetään. Tapahtuman yv-vastaavalla
näkyvällä paikalla. Otetaan pois yv-ajan päätyttyä.

15. Kopoasiat
Kopovaliokunta kokoustaa 29.9.. Muuten hiljaista.
Juuso toivoo, että lähdetään ajamaan asiaa, että kursseille olisi mahdollista
jälki-ilmoittautua kaksi viikkoa ilmoittautumisajan päätyttyä (eikä tarvitse laittaa
luennoitsijalle viestiä). Kopot selvittelee.
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16. KV-asiat
Nio: “Vaihtareita liittynyt ja ovat hankkineet haalareita. Näkynyt myös Ylistöllä ja ovat
tervehtineet iloisesti. JYY järjestää matlu-kv-vastaavien tapaamisen parin vko päästä,
olen menossa”. Erika kertoo, että kv-vastaava on saanut Origolla kehuja. Enni kysyy,
otetaanko viime vuoden haalarit myyntiin jo nyt, kun niitä on vaihtareiden puolesta
kyselty. Sara toteaa, että voidaan, koska aiemmissa pötyissä lukenut, että vapautettu jo
toukokuussa. Juuso ehdottaa, että myydään viime vuosien haalareita hinnalla 30€.
Juuso muokkaa ehdotustaan, ehdottaa, että viime vuosien haalareiden hinta olisi 26€.
Sara toteaa, että aiemmin periaatteena ollut myydä samalla hinnalla, kuin mitä fuksit
ovat niistä silloin maksaneet. Samulin mielestä voisi vain myydä halvalla pois. Alla
huomauttaa, että haalareita on myyty tänä syksynä jo vaihtareille 30€ hintaan, joten olisi
epäreilua alentaa hintaa nyt. Ensi vuoden puolella voisi alentaa hintaa. Jyri ehdottaa,
että viime vuosien haalareita myydään 31.12.2022 asti hintaan 30€. Samuli kannattaa.
Päätetään, että viime vuosien haalareita myydään 31.12.2022 asti hintaan 30€.

17. Kulttuuri
Nio: “Lukupiiristä maininta tän ja ens viikon viikkotiedotteessa, sekä tänään mennyt
säpö. Atm 9 tyyppiä (minä mukaan lukien) Telegram-ryhmässä. Yllättävän moni tuttuja.
Mutta hyvältä näyttää. Lukupiirin tg-ryhmän linkki olis hyvä lisätä myös Ynnän
nettisivujen etusivulle näkyviin.” Mikko ehkä hoitaa nettisivuihin liittyvät asiat.

18. Ympäristö
Ympäristövaliokunnan kokous oli viime viikolla, Mikko ei päässyt paikalle.

19. Kehitysyhteistyö
Nio: “Loimu kuulemma lähtee sponssaamaan hyväntekeväisyysjuoksuhommelia,
tarkemmin summista jne. sovitaan myöhemmin. Mites tek?
Lokakuussa VeriPalvelut haluaa nähdä VeriRyhmien edustajia, olen menossa.” TEKiä
kysellään kuhan ollaan sovittu muut sponssiasiat.

20. Yrityssuhteet
Kollareita tilattiin 22, eli 8 tulee varastoon, mitkä Ynnä maksaa. Kasseja tilattiin 4,
varastoon tulee 46. Koska kollareita meni eniten mustaa ja tummansinistä, niin tilataan
mustana eri koot. Niitä voi myös käyttää vastaisuudessa sovituskappaleina.
Teerenpelin soppari on uusittu.
Yrkät pohtinut excuja. Juuso kysyy, tykätäänkö “mysteeriexcu”-ajatuksesta, hallitus
tykkää. Atte ehdottaa, että voisi olla discord-miitti, johon halukkaat osallistuu, muu
hallituskin pimennossa. Syksy aika täynnä, joten yrkät lähtee järkkäämään tammikuulle
2023.
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21. Muiden sektorien kuulumiset
Jyri kysyy Mikolta milloin sivujen kartta saadaan toimimaan, kunhan Mikko ehtii.
Ykkösellä fuksipassissa on jo 200p, ja keskiarvo tällä hetkellä 100p. Sivut on ja pyörii.
Katsotaan Juuson diaesitys Telegram-yhteisön käytöstä tiedotuksessa. Mikko toteaa
myös, että koronan aikana perustettu Koronanpakoiluryhmä (ei enää tämänniminen), ei
korvaisi säpöä, mutta toimisi hyvin jos mainostetaan paljon. Linkillä esim. oma
tiedotuskanava, johon ei pysty postaamaan mitään paitsi tiedotteet. Mikko toteaa vielä,
että tämä vaatii paljon mainostusta ja hallituksen ja aktiivien hypetystä. Alla uskoo että
jos tätä Ynnän tiedotuskanavaa mainostetaan kunnolla, niin jäsenistö todennäköisesti
liittyy. Alla ei tykkää säpöstä. Allakin painottaa, että ei jätetä säpöjä pois, mutta lisätään
rinnalle. Ennikin toteaa, että IG tavoittaa porukkaa, mutta siitä puuttuu vuorovaikutus.
Enni toteaa, että on tarvetta matalan kynnyksen kanavalle kysyä esim. tapahtumaan
liittyviä kysymyksiä. Samuli kysyy onko Telegrammista PC versio, on. Erika kysyy,
tuleeko tapahtuma-ilmoittautumisperuutukset Telegrammissa ja miten.  Enni toteaa, että
olisi parempi jos peruutukset ohjataan vielä sähköpostiin. Juuso summaa vielä, että
pääpointti oli lähteä kehittämään tätä ja mainostamaan, jotta voidaan kehittää toimintaa.
Mirva on myös vakuuttunut.
Mikko huomauttaa, että telegramryhmää on mainostettu vuodesta 2020 asti
viikkotiedotteen kolmannella rivillä.
Juuso lähtee miettimään käytännön toteutuksia ja tuo ne hallitukselle näytille. Mirva
toteaa, että aletaan silti luomaan nyt pöhinää ja yritetään saada porukkaa liittymään.

22. Edustukset
a. JANO 35v. (10.9.)

Jyri kertoo, että Poikolan Roope toimitti lahjan (perinteinen lasinen jallupullo).
Kullari tulee pian.

b. Asteriski 50v. (1.10)
Lahjaa mietitään vielä.

c. Hiukkanen 33v. (8.10)
Ilmoittautuminen päättyy huomenna. Yhden hengen kutsu. Ei edustusta, kun
pitäisi lähteä yksin.

23. Sauna
Mirva kertoo Kirilin puolesta, että hän on yrittänyt pestä aiemmassa Halkossa 13/22
käsiteltyä töhryä saunan lauteilla, ei lähtenyt pois, vähän haaleni. Mirva pohtii pitäisikö
maalata harmaalla tussilla päälle, että se peittyisi. Viltsu kysyy onko säpöä, että ei tehdä
vahinkoja Ynnän omaisuudelle tapahtumissa, lähetetty, ei ole. Ehkä saunamaisteri
laittaa, hallituksesta joku voi kirjoittaa sen.

24. Budjetoinnit
Mirva ehdottaa, että budjetoidaan 5,98€ fuksisaunan jätesäkkeihin. Enni kannattaa.
Budjetoidaan 5,98€ fuksisaunan jätesäkkeihin.
Alla kertoo, että haalarikastetta on suunniteltu 2.11. (jos haalarit ehtii). Jyri ehdottaa, että
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budjetoidaan 150€ opinkiven saunan vuokraan. Jyri vetää ehdotuksensa. Sauna on Jyyn
jäsenille 130€ ja paljun kanssa 170€. Enni ehdottaa, että budjetoidaan 170€ opinkiven
saunan vuokraan. Samuli kannattaa. Budjetoidaan 170€ opinkiven saunan vuokraan.
Samuli ehdottaa, että budjetoidaan 788,60€ Kloffan laskuun. Samuli vetää
ehdotuksensa. Tulevassa Halkossa.

25. Hankinnat
Katsotaan Nion pdf ea-laukuista. Hallitus toteaa, että Clas Ohlsonin. Mikko ehdottaa,
että budjetoidaan 59,90€ kahteen Clas Ohlsonin ensiapulaukkuun. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 59,90€ kahteen Clas Ohlsonin ensiapulaukkuun.
Atte kysyy, ehtiikö joku käydä ostaa huomiseksi. Samuli hakee.
Katsotaan Nion diaesitys roskatelineistä. Hallitus pitää eniten Puuilon Jape (Big boi)
roskatelineestä, 15,90€. Mikko ehdottaa, että budjetoidaan 31,80€ kahteen Japeen. Enni
kannattaa. Budjetoidaan 31,80€ kahteen Japeen.
Jyri kysyy paljon hankintabudjettia on jäljellä, Valtteri selvittää ensi halkoon.

26. META
Sara muistuttaa, että sitsi-iltakoulu on 20.9. klo 16.15. Paikan Sara ilmoittaa myöhemmin
(todnäk. agoralla). Ajatuksia saa postailla.
Jyri muistuttaa, että TEKin sponssi on 1000€ vuodelle, mukaan lukien kahvisponssi.

27. Seuraava kokous
Mirva doodlettelee.

28. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 19.04.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 2.9.-13.9.2022
2. Kokouksen 14/22 budjetoinnit
3. Kunniamitali “vasemmanpuoleinen” kuva

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri


